
Bestyrelsesmøde torsdag d. 6. marts 2014 

Fraværende: Tina 

 

1. Konstituering – uændret. Formand: Susanne, Næstformand: Per, Kasserer: Aase, 

Best.medlem: Tina.  

2. Referat fra sidste best.møde og generalforsamling. Punkter herfra, primært kommunikation, 

hjemmeside og klubblad blev diskuteret. Susanne og Tina arbejder videre hermed. 

Klubtræning – uændret onsdag. Marie’s forslag indarbejdes. Ungdomsudvalg – Susanne 

arbejder videre med dette. Forventer at holde opstartsmøde i løbet af et par uger. 

3. Korttegning – Gediminas kommer d. 14. marts og tegner Fovslet samt færdiggør Marielund. 

Derudover kan der komme tegning af MTB-kort over Frederikshåb og Marielund hvis vi får 

tilladelse. Frederikshåb skal rettes til løb i november hvis vi får tilladelse hertil. 

4. Økonomi – ”Hotellet” til vores hjemmeside koster ca. 500 kr. månedlig. Kassereren vil 

undersøge hvad andre klubber betaler. Umiddelbart synes det dyrt, men hvis sikkerhed og 

backup svarer til ydelsen, er det måske prisen værd. E-result, tidtagnings-program, skal 

opdateres til stafetløb. Diverse tiltag og muligheder for mere indtjening blev diskuteret. 

Opbakning til at arbejde videre med trail-løb. 

5. Repræsentantskabsmøde – Løbsafgifter ændres fra 1/7 efter forslag på repr.mødet. Ny DOF-

formand: Walther Rahbek fra Aalborg. 

6. Diverse – Fælles reklame-folder for DM-weekenden laves sammen med SNAB. Uddeling 

ved Nordjysk 2-dages, Danish Spring og Påskeløbene. 

7. Næste møder – 22. maj og 28. august og 20. november 


